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Ο Γέροντας Εφραίμ ο Βατοπαιδινός σε μια από τις πρόσφατες ομιλίες του, 
αναφέρθηκε στην μητέρα όλων μας και μητέρα του Θεού,την Παναγία.

«Η Παναγία ,είπε μεταξύ άλλων , είναι το αγαλλίαμά μας , σε αυτήν να 
προστρέχουμε»
Και η αλήθεια είναι ότι το καταφύγιό μας, η πηγή της ενέργειάς  μας είναι η 
Παναγία και μόνο δίπλα της μπορούμε να ζούμε εν Ειρήνη.

Πηγή: briefingnews.gr
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